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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 36. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 28.06.2018 
 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : Karol Bršťák, Angelika Bálintová  

Overovatelia zápisnice : Ing. Tihamér Gyarmati, Attila Bocska  

Zapisovateľka : Ing. Terézia Horváthová 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Informácia o plánovaných zmenách a doplnkoch územného plánu obce 

4. Kontrola plnenia uznesení z 35. zasadnutia OZ 

5. Riešenie interpelácie poslancov z predchádzajúceho zasadnutia 

6. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018  

8. Správa o výsledku kontroly hlavného kontrolóra obce 

9. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

10. Komunitný plán sociálnych služieb obce Svätý Peter na obdobie 2018-2023 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Svätý Peter za rok 2017 

12. Záverečný účet obce Svätý Peter za rok 2017 

13. Interpelácie 

14. Aktuálne otázky a diskusia 

15. Návrhy uznesení 

16. Záver 

 

1. Otvorenie 

 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Jobbágy, ktorý privítal 

všetkých prítomných na zasadnutí OZ. Po prečítaní programu zasadnutia OZ sa spýtal poslancov, či 

má niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy. Nakoľko žiadne pripomienky ani pozmeňujúce 

návrhy neboli, starosta obce dal programové body v predloženom znení na hlasovanie.  

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Zs. Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Majtán, Ing. J. Zakar 

Nehlasovali: 0  
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2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Karol Bršťák, Angelika Bálintová  

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 7   za: 5  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati, Attila Bocska 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 7   za:  5  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam  hlasovať za zapisovateľa zápisnice: 

Ing. Terézia Horváthová 

Hlasovanie poslancov za voľbu zapisovateľa zápisnice: 

Prítomní: 7  za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 

 

18:03 hod. vstúpil do miestnosti poslanec Ing. Jozef Zakar 

Celkový počet poslancov je 8. 

 

3. Informácia o plánovaných zmenách a doplnkoch územného plánu obce 

 

Ing. Derevenec- pripravil návrhy do grafickej podoby a tabuľky na základe návrhov z pracovného 

stretnutia 

Ing. T. Gyarmati – návrhy sme dostali tesne pred zasadnutím OZ, zrejme bude v tom orientácia 

ťažká, navrhoval by som, aby to najprv prejednali komisie 

K. Bršťák – zapracoval sa aj návrh cesty od Školskej ul. smerom na Novú ulicu a smerom na 

Hurbanovskú ul.? 

Ing. Derevenec – áno, zapracovalo sa 

Ing. T. Gyarmati – všetky návrhy sa dajú zapracovať do územného plánu obce? 

Ing. Derevenec – riešiteľné je všetko, vidíme problém  pri lokalite č.13, ktoré má byť na 

poľnohospodárske výrobu a je to vlastne v dotyku s obytnou zástavbou, kde sú ochranné pásma 

Ing. J. Jobbágy – komisia výstavby by sa mala podrobnejšie zaoberať s cestou smerom od Školskej 

po Novú ulicu 

Zs. Hajabács – mohli by sme dostať aj my takú mapku akú máte vy?, aby sme vedeli presne o aké 

lokality sa jedná 

Ing.Ing. Derevenec – preposlal som to úrad aj digitálne ale túto mapku vám tu nechám 

Ing. T. Gyarmati – tie rodinné domy, ktoré patria k Chotínu na Marcelovskej ceste, dá sa to riešiť 

v zmenách územného plánu obce? 

Ing.Ing. Derevenec – to sa nerieši v územnom pláne ale sa to rieši na úrovni katastra, musí tam byť 

dohoda obidvoch obcí 

Ing. T. Gyarmati – mohli by sme o tom pouvažovať všetci,  či s tým niečo neurobiť, pretože tá časť 

obce je Chotínska 
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Ing. J. Jobbágy – môžem v tejto veci avizovať jednanie 

Ing. T. Gyarmati – ďalej by som chcel upriamiť pozornosť na cyklochodníky, navrhol som ich 

z toho dôvodu, že z EÚ sa dajú čerpať dotácie, aby sa budovali cyklochodníky, už sme hovorili 

o tom ktorým smerom by to mohlo ísť, napr. smer Dulovce, Bohatá, Marcelová 

K. Bršťák – tým smerom majú pozemky súkromníci, určite nepovolia na ich pozemku vybudovať 

tieto trasy 

Ing. T. Gyarmati – preto sú zmeny územného plánu, aby sa našlo riešenie, napr. by sa dali zameniť 

aj súkromné pozemky 

Ing. J. Jobbágy – konkrétne treba napísať o ktoré trasy by sa jednalo ( Marcelovská, Školská – smer 

Dulovce, smer na ,,Csapás“ – Hlavná ul.) 

Ing. T. Gyarmati – aj tie pivničné rady by sa mohli nejako spojiť ( Újszöllő – Csőszhegy) 

V záhradkárskej oblasti ,, Csőszhegy“, by sa dalo aj za pivnicami vybudovať takáto trasa smerom 

na Modrany 

Ing. J. Jobbágy – ja súhlasím s týmito trasami, ale všetky trasy musia niekde smerovať 

T. Hamran – smerom do Modran by sa dalo len cez obec Mudroňovo 

Chcel by som sa spýtať smerom na športové ihrisko na ľavej strane či by sa nedal pozemok zameniť 

za obecný pozemok, aby sa tam mohlo vybudovať parkovisko? 

Ing. T. Gyarmati – navrhoval by som, aby sa zapracoval návrh T. Hamrana, aby sa časť toho 

súkromného pozemku mohol využiť na parkovisko, samozrejme dojednať sa s vlastníkmi pôdy či 

by to povolili 

Ing. J. Jobbágy – ak by mal ešte niekto pripomienku k zmenám územného plánu, je potrebné 

to oznámiť referentke OcÚ p. Szabolcsovej 

 

 

4. Kontrola plnenia uznesení z 35. zasadnutia OZ 

 

Kontrolu plnenia uznesení z 35. zasadnutia OZ prečítala prednostka úradu Ing. T. Horváthová. 

Uznesenie č. 516/2018 – splnené    

Uznesenie č. 517/2018- splnené   Uznesenie č. 536/2018- splnené 

Uznesenie č. 518/2018 – splnené   Uznesenie č. 537/2018- nesplnené 

Uznesenie č. 519/2018- splnené   Uznesenie č. 538/2018- splnené 

Uznesenie č. 520/2018 – v štádiu riešenia  Uznesenie č. 539/2018- splnené 

Uznesenie č. 521/2018- splnené   Uznesenie č. 540/2018- splnené 

Uznesenie č. 522/2018 – nesplnené   Uznesenie č. 541/2018- splnené 

Uznesenie č. 523/2018- v štádiu riešenia   Uznesenie č. 542/2018- splnené 

Uznesenie č. 524/2018- nesplnené    Uznesenie č. 543/2018- splnené 

Uznesenie č. 525/2018 – splnené    Uznesenie č. 544/2018- v plnení 

Uznesenie č. 526/2018- splnené    Uznesenie č. 545/2018- splnené 

Uznesenie č. 527/2018 – splnené    Uznesenie č. 546/2018- splnené 

Uznesenie č. 528/2018- splnené    Uznesenie č. 547/2018- splnené 

Uznesenie č. 529/2018 – splnené    Uznesenie č. 548/2018- splnené 

Uznesenie č. 530/2018- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 531/2018 - splnené 

Uznesenie č. 532/2018- splnené 

Uznesenie č. 533/2018 - splnené 
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Uznesenie č. 534/2018- splnené 

Uznesenie č. 535/2018- splnené 

Ing. T. Gyarmati – chcel by som sa spýtať pri uzneseniach č. 534 a 535/2018 ako sa to doriešilo?,  

žiadatelia  si podali žiadosť o zrušenie predkupného práva, z dôvodu získania úveru na dokončenie 

stavby 

A.Szabolcsová – referentka OcÚ – žiadosť o zrušenie predkupného práva je na katastri, ktorá má na 

toto zrušenie lehotu 30 dní 

Ing. T. Gyarmati – pri uznesení č. 542/2018, kde sa schválilo z rozpočtu obce 25 000€ na mzdy 

a odvody pre OP, nakoniec nebola potrebná tá výška? 

Ing. T. Horváthová – zatiaľ ešte nevieme koľko financií budeme potrebovať,  zo schválených 5 

opatrovateliek sme prijali 4 na pracovný pomer 

Ing. T. Gyarmati – ďalej by som sa chcel spýtať ohľadne uznesenia č. 545/2018, bola odoslaná 

odpoveď ohľadne úpravy síry Chotín, dostali sme už nejakú odpoveď? 

Ing. J. Jobbágy – odpoveď sme zatiaľ neobdržali 

Ing. T. Gyarmati – nemali by sme to urgovať? 

Ing. J. Jobbágy – môžem sa spýtať starostu obce Chotín 

 

Ing. T. Horváthová  - pokračovala 

 Uznesenia z predošlých zasadnutí OZ: 

Uznesenie č. 459/2017 - splnené 

Uznesenie č. 460/2017- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 340/2017 – v plnení 

Uznesenie č. 342/2017- v plnení 

Uznesenie č. 338/2017- v plnení 

Uznesenie č. 395/2017- nesplnené 

Uznesenie č. 270/2016- v plnení 

Uznesenie č. 209/2016- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 287/2016- v plnení 

Uznesenie č. 439/2017- nesplnené 

Uznesenie č. 442/2017- nesplnené 

Uznesenie č. 386/2017 bod /B – v plnení 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 1/2018 

Uznesenie č. 549/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

 



5 
 

5. Riešenie interpelácie poslancov z predchádzajúceho zasadnutia 

 

Ing. T. Horváthová – konštatovala, že každý poslanec OZ obdržal odpovede na interpelácie 

z predošlého zasadnutia OZ 

Ing. T. Gyarmati  - nie som spokojný s odpoveďami, ktoré som dostal na moju interpeláciu 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 2/2018 

Uznesenie č. 550/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Zakar, Zs. Hajabács, 

Proti: 1 Ing. T. Gyarmati, 

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

 

6. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych 

podujatí 

 
Prednostka obecného úradu informovala poslancov s došlými žiadosťami, ktoré prišli na obecný 

úrad a s podujatiami, ktoré sa konali v obci. 

Ing. T. Gyarmati  - ako sa to môže stať, že niektoré žiadosti, ktoré dnes budeme prejednávať  nie sú 

zapísané v zozname podaných žiadostí? 

Kto robil tento zoznam, prečo nevykonáva poriadne svoju prácu? 

V bode interpelácie si budem žiadať opravu zoznamu s doplnením chýbajúcich žiadostí. 

 
 

7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018 a  

8. Správa o výsledku kontroly hlavného kontrolóra obce 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018 

Ing. D. Ďuriš - hlavný kontrolór zhrnul Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. 

polrok 2018 

 Materiál obdržali všetci poslanci OZ. Plán kontrolnej činnosti doplnil hlavný kontrolór s tým, že 

okrem toho čo sa uvádza v pláne kontrolnej činnosti pribudli ďalšie veci, ktoré nie sú zapísané 

v pláne. Momentálne sa rieši POH ( program odpadového hospodárstva), tento materiál tiež obdržal 

každý poslanec OZ.   

Stretnutie s podnikateľmi v obci je naplánované na 11. júla 2018 v miestnom kultúrnom dome, 

ohľadne odpadového hospodárstva. 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018 tvorí prílohu č. 1 tejto 

zápisnice. 
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Správa o výsledku kontroly hlavného kontrolóra obce 

Ing. D. Ďuriš - hlavný kontrolór oboznámil prítomných so správou o výsledku kontroly 

pokladničných operácií 

Materiál obdržali všetci poslanci OZ. Správa o výsledku kontroly hlavného kontrolóra obce 

pokladničných operácií, dokumentácie pokladničných operácií, pokladničného zostatku Obecného 

úradu Svätý Peter tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

Ing. T. Gyarmati  - v pláne kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018 sa píše 

vo výkone kontrol, bod 2/ Kontrola účasti poslancov na zasadnutí OZ a výsledky hlasovania 

Tak preto je tu hlavný kontrolór, aby kontroloval našu účasť na zasadnutiach a aby kontroloval ako 

hlasujeme pri jednotlivých uzneseniach? Hlavný kontrolór pre nás poslancov vykonáva kontroly. 

Ing. D. Ďuriš – takáto kontrola vyplýva zo zákona 

Ing. T. Gyarmati  - nevyplýva, v náplni práce nie je uvedená takáto kontrola 

Takú kontrolu, ktorú sme od hl. kontrolóra viackrát žiadali nevykonáva,  a to, aby kontroloval 

navrhované uznesenia, ktoré sa predložia na zasadnutia OZ. 

Navrhujem, aby sa bod č. 2 o kontrole účasti poslancov vymenil za takú kontrolu, kde bude hlavný 

kontrolór obce kontrolovať navrhované uznesenia, ktoré sa predložia na zasadnutie OZ. 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie pozmeňujúci návrh poslanca Ing. T. Gyarmatiho 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, A. Bocska, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács, 

Ing. T. Gyarmati, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 T. Hamran,  J. Badala, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 3/2018 s pozmeňujúcim návrhom 

Uznesenie č. 551/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

 

9.  Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

 

 Komisia pre výchovu mládeže, školstva a sociálnych vecí 

A.Bálintová – na zasadnutí komisie boli informovaný o aktuálnej situácie opatrovateľov v obci 
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Komisia navrhuje, aby po spustení nového projektu opatrovateľskej služby bolo prijatých max. 15 

opatrovateľov a aby sa prehodnotili stupne odkázanosti žiadateľov.  Uvidí sa ako to bude do konca 

roka, nakoľko financie z rozpočtu sme vyčlenili vo výške 25 000€. 

Ing. T. Gyarmati – mohla by sa spraviť nejaká kalkulácia, pretože ak zostanú nazvyš financie, tak 

by sa z toho mohlo čerpať aj pre OŠK 

 

 Komisia výstavby, životného prostredia a rozvoja obce– 
A.Szabolcsová – zapisovateľka komisie informovala prítomných o jednotlivých prejednaných 

bodoch komisie 

 Žiadosti o pridelenie obecného nájomného bytu do prenájmu prišli od menovaných: 

    1.  Erika Hanková, ul. Roľníckej školy 873/51, Komárno  

    2. Norbert Jóba, č. 15, Virt     

    3. Anita Nagyová, Školská 256/15, Svätý Peter      

    4. Erika Dufeková, Nový Perješ 208/29, Marcelová – Krátke Kesy 

    5. Ján Németh, Dulovce                                           

    6. Lívia Hegedüsová, Školská 53, Svätý Peter                                                    

Komisia odporúča, aby hore uvedení žiadatelia  boli vedení v evidencii o pridelenie nájomného 

bytu do konca r. 2018.  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 6/2018 

Uznesenie č. 552/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 Žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti – stavebného pozemku za účelom výstavby       

       rodinného domu prišla od menovaných: 

    1. Gergely Sipos, Bátorové Kosihy č. 989 a Klaudia Sipos,                                

        Športová ul. č. 392, Chotín 

    Komisia odporúča viesť žiadosť v evidencii.  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 7/2018 

Uznesenie č. 553/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  
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 Imrich Oláh, Sitnianska 36, Nové Zámky – žiada o odkúpenie nehnuteľnosti –  

      obecného pozemku za účelom vyrovnania hraníc pozemkov, nakoľko hranice pozemkov  

      v ich vlastníctve sú veľmi členité. 

Komisia navrhuje počkať s odsúhlasením odpredaja nehnuteľnosti až po ukončení územného     

plánu obce z dôvodu, že obec v tej časti plánuje vymerať stavebné pozemky a až po ich vymeraní 

bude vedieť, ako budú pozemky situované.  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 8/2018 

Uznesenie č. 554/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Zs. Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 Róbert Lörincz, Pivničná 23, Svätý Peter – žiada o úpravu ul. Pivničná v časti Y  

       križovatka /Pivničná – Nová/ z dôvodu, že po výstavbe kanalizácie sa miestna komunikácia  

       zle upravila a voda, ktorá sa zbieha po návaloch dažďa mu tečie do dvora a pivnice.      

Komisia odporúča osloviť projektanta – odborne spôsobilú osobu a vyžiadať jeho názor, ako by sa 

v tejto kritickej časti ako aj v ostatných kritických častiach obce mohli riešiť problémy 

s prívalovými alebo dažďovými vodami.   

Ing. T. Gyarmati – táto žiadosť nie je zapísaná v zozname podaných žiadostí 

Takáto žiadosť, v ktorej je popísané, že sa problémy vyskytli po úprave miestnej komunikácie si 

myslím, že je to jednoznačná reklamácia. 

A.Szabolcsová – tu nie je problém s cestou, cesta bola urobená dobre. Pred úpravou miestnej 

komunikácie na týchto miestach boli tzv. kopčeky, so zasadenými rastlinami, ktoré vodu zachytili. 

Ing. T. Gyarmati – bola komisia, ktorá sa zaoberala s dažďovými vodami mohla sa stým zaoberať, 

len sa to pozastavilo, tak nech sa teraz s tým zaoberá niekto iný 

Nielen to treba riešiť, že voda preteká do záhrad cez miestnu komunikáciu, ale je potrebné zistiť 

príčinu odkiaľ tečie tá voda, tam ju zastaviť aby netiekla do obce. 

Zs. Hajabács – môj návrh by bol, aby sa spísali všetky miesta kde sú v obci takéto problémy, a aby 

sa vyhľadala osoba, ktorá by nám vedela poradiť, aké by bolo vhodné riešenie pre takúto 

problematiku. 

Ing. T. Gyarmati – súhlasím s p. poslancom, už by bolo načase sa s touto problematikou znova 

zaoberať 

T. Hamran – napríklad na konci ul. Dolná to je už vyriešené 

Ing. J. Jobbágy – p. poslanec Ing. Gyarmati môže sa v tom pracovať znova, ja ťa v tom nebrzdím 

Ing. T. Gyarmati – to bolo povedané, aby sme sa s tým nezaoberali 

Ing. J. Jobbágy – ak s tým každý súhlasí,  tak by sa s touto problematikou mohlo začať znova 

zaoberať 

Ing. T. Horváthová –  Ing. Kubiš, sľúbil, že začiatkom budúceho týždňa príde na konzultáciu 

a tvaromiestnu obhliadku 
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Ing. J. Jobbágy – poprosím p. Szabolcsovú ak budeme vedieť presný dátum kedy vie prísť Ing. 

Kubiš, aby bol informovaný aj p. poslanec Ing. Gyarmati 

 

 Cseri Gábor, Hlavná 132, Nenince a Mgr. Mária Cseriová. Malá Čalomija 96, Lesenice  

 Žiadajú o zrušenie predkupného práva V – 5378/2017 z dôvodu, že majú záujem odpredať   

 pozemok aj s vyhotovenými základmi RD. 

 Komisia navrhuje súhlasiť so zrušením predkupného práva. 

A.Szabolcsová – ohľadne tejto žiadosti bola zvolané zasadnutie členov komisie, na ktorom bol 

prítomný aj p. Cseri 

Žiadatelia začali s výstavbou RD, urobili základy a popri tom prišli na to, že je to plno kameňov, 

betónu a aj smetí. Oni chcú vrátiť pozemok stým, že tam už majú výdavky, úpravu povrchu, 

uložené základy. Nie sú ochotný ďalej pokračovať v tejto výstavbe, chceli by pozemok vrátiť obci. 

Bolo p. Cserimu navrhnuté na stretnutí, ak by to vedel predaj spolu so základmi so stavebným 

povolením a projektmi, ktoré už má schválené, tak by obec pristúpila k tomu, že by sa súhlasilo so 

zrušením predkupného práva, aby mohol ten pozemok odpredať. 

Ing. T. Gyarmati – máme od nich žiadosť, pretože ani táto žiadosť nie je zapísaná v zozname 

podaných žiadostí? 

A.Szabolcsová – majú podanú žiadosť o zrušenie predkupného práva 

Ing. T. Gyarmati – súhlasili sme s odpredajom pozemku na výstavbu RD pre cudzích, ktorý si teraz 

z rôznych okolností rozmysleli, že nechcú pokračovať vo výstavbe s tým, že to odpredajú inému 

kupcovi.  

Ako takto chceme chrániť záujmy svätopeterských občanov? 

Ak je problém na niektorých pozemkoch, ak to musíme riešiť my. 

Zs. Hajabács- ja som s touto žiadosťou na zasadnutí komisie súhlasil, ale čo odpredajú ďalšiemu 

kupujúcemu za oveľa vyššiu sumu pozemok a možná ďalší príde s tým istým, že tiež chce odpredať  

A keby sa s nimi spísala zmluva, kde by bolo uvedené, že sa zruší predkupné právo až po výstvavbe 

RD? 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 9/2018 

Hlasovanie: 

Za: 4 K. Bršťák, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 4 Ing. J. Zakar, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, A. Bálintová, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

Návrh neprešiel! 

 

 Spoločnosť Pnet Communications Chotín – žiada o súhlas na zavesenie optickej    

      infraštruktúry na konzoly verejného rozhlasu. Povolenie by znamenalo výstavbu optickej  

      siete, po ktorej by sa sprostredkoval vysokorýchlostný, širokopásmový internet a televízne  

      vysielanie v HD kvalite. Zároveň by ponúkli možnosť pripojenia obecného kamerového  

      systému do optickej siete, kde by sa napojením kamier vylúčili problémy prenosu  

      vzduchom a systém by bol kvalitnejší.  

Komisia navrhuje súhlasiť so zavesením optickej infraštruktúry na konzoly verejného rozhlasu. 

Ing. J. Zakar – chcel by som sa spýtať či kamerový systém v obci funguje? 

Mgr. G. Lénárt – obecný policajt – áno fungujú 
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Ing. J. Jobbágy – nefungovali dlho kamery, z dôvodu rekonštrukcie administratívnej budovy 

Ing. J. Zakar – chcel by som vedieť kde sú presne umiestnené kamery a kde z kamier idú signály 

Mgr. G. Lénárt- obecný policajt – kamery sú umiestnené: 

- pri obchode Market, 

-  pri kultúrnom dome 2x 

- Na konci Školskej ul. 

-  ul. Mierová 

- na námestí 2x 

- bistro Tulipán 

- na budove obecného úradu 

- križovatka Marcelovská ul. – Hlavná 

- v cintoríne 

- Mudroňovská  

Zatiaľ len namontované sú: - Hurbanovská, križovatka Mierová – Mudroňovská, športové ihrisko, 

križovatka Podzáhradná – Dlhá, Hurbanovská smerom do vinohradníckej oblasti ,,Ujszöllő“ 

Kamery sa sledujú v kancelárii obecného policajta. 

Niektoré kamery fungujú cez kábel a niektoré zase cez internet.  

Zs. Hajabács-  týmto vlastne firma chce zabezpečiť v obci občanom napríklad rýchlejší internet aj 

televízne vysielania. 

A.Bocska- firma do plusu ponúka aj pripojenie obecných kamier 

Ing. J. Zakar – my sme túto možnosť firme ponúkli úplne bezplatne? 

Ing. T. Horváthová – odpoveď ešte firma nedostala  

A.Szabolcsová- ja som kontaktovala firma, ktorá sa vyjadrila tak, že oni mali záujem o tie stĺpy, 

ktoré sú obecné, na ktorých je umiestnený aj obecný rozhlas, s tým, že keď na nejakom mieste taký 

stĺp chýba oni ich tam uložia 

 Firma je ochotná prísť aj na zasadnutie OZ v prípade záujmu. 

Niektoré konzoly patria aj západoslovenskej distribučnej, a.s., ale to by riešili mimo úradu.  

Od poslancov OZ by potrebovali súhlas, či môžu v tejto veci ďalej konať, či Obecné zastupiteľstvo 

udelí súhlas na zavesenie optickej infraštruktúry na konzoly verejného rozhlasu. 

T. Hamran – ja by som len upozorniť chcel, že tie stĺpy sú vo veľmi zlom stave 

Ing. T. Gyarmati – možná by sa to malo ohraničiť časovo, v niektorých krajinách vedenie sa vedie 

pod zemou, neviem zatiaľ určiť u nás kedy sa zavedie takýto systém, a preto by sa mohlo 

pouvažovať aj nad odpredajom a potom o tie stĺpy by sa musela starať firma a nie obec 

Ing. T. Horváthová – konštatovala, že poslanci OZ navrhujú hore menovanú firmu pozvať na ďalšie 

zasadnutie OZ 

 

 Nezisková organizácia (n.o.) Penzión Svätý Peter – žiada o uzatvorenie Nájomnej  

zmluvy na časť pozemku parcela reg. „C“ č. 2071/92 o výmere 7 640 m2, druh pozemku  

ostatná plocha. Jedná sa o rozlohu 160 m2, ktorú má žiadateľ záujem dlhodobo užívať.  

Rozloha 160 m2 je potrebná k zrealizovaniu parkovacích miest pre návštevníkov Domu 

starostlivosti o seniorov.     

Komisia navrhuje uzatvoriť Nájomnú zmluvu. Suma nájomného podľa schváleného  

uznesenia č. 463/2017 zo dňa 15.11.2017 na prenájom ostatnej plochy je 0,050 €/m2. 

K. Bršťák -  finančná komisia túto žiadosť tiež prejednávala, ktorá ale nedoporučuje vyhovieť 

žiadosti, ale navrhuje, aby sa parkovisko vybudovalo v rámci oplotenej plochy 

Ing. T. Gyarmati – naozaj podali žiadosť? Žiadosť by som chcel vidieť teraz. 

A. Szabolcsová – áno podali žiadosť 

Ing. T. Gyarmati – ja osobne neviem o tom, že by existovala Nezisková organizácia Penzión Svätý 

Peter  a neviem o tom, že by tu mali mať nejakú plochu 

Prečo nie je prílohou zápisnice mapka, aby sme vedeli o ktorú časť sa jedná keď k ostatným 

žiadostiam príloha je? 
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Ing. J. Jobbágy – žiadateľ nech si dá vyhotoviť nákres, nech to podá na obecný úrad a potom sa 

uvidí, či je postačujúca plocha na vytvorenie nových parkovacích miest  

Navrhujem, aby táto žiadosť bola presunutá na ďalšie zasadnutie OZ. 

Ja som proti tomu, aby autá parkovali na chodníku, ale keď sa auto zmestí na tej ploche, tak prečo 

nie. 

Ing. J. Zakar – nemusia podať žiaden nákres, nech je vybudované parkovisko v oplotenom areály. 

A. Szabolcsová – zvlášť žiadosť neprišla, prišla žiadosť o vyjadrenie k spevnenej plochy s ktorým 

sa zaoberá príslušné oddelenie polície, oni vydajú povolenie, ktorý určia podmienky, ktoré žiadateľ 

musí dodržať. Mám tu so sebou projekt aj súhlas polície. 

Ing. J. Zakar – funguje tento penzión?, ak nie tak keď bude fungovať nech až vtedy podajú svoju 

žiadosť 

Ing. J. Jobbágy – nevidím v tom žiaden problém, pretože je tam miesto 3m, keď sa im to nepovolí, 

tak autá budú stáť na chodníku a to nechceme 

Ing. T. Gyarmati -  ja vidím problém v tom, či je podaná žiadosť alebo nie?  

Keď žiadosť nie je podaná, tak s čím sa zaoberala komisia? 

 Dávam do pozornosti, aby sa komisia zaoberala s takými žiadosťami, ktoré sú na papieri. 

Hľadal som či existuje Nezisková organizácia Penzión Svätý Peter, ale nič som nenašiel. 

Chcel by som vidieť ten materiál o ktorom chceš p. starosta dať hlasovať. 

Žiadam, aby sa zapísalo do zápisnice OZ, že mi nebola predložená žiadosť o ktorej sme mali 

hlasovať, neviem o existencii Neziskovej organizácii Penzión Svätý Peter, žiadam mi predložiť, 

s akým dátumom má v obci táto firma majetok, ktoré jej dalo právo osloviť zastupiteľstvo. 

 

A. Szabolcsová – pokračovala v zápisnici komisie 

 Výpoveď nájomnej zmluvy na obecný byt  prišla od:  

 Imrich Kováč, Severná 42D, Svätý Peter, výpoveď podaná 24.04.2018 na dvojizbový byt na ul. 

Severné 42D, Svätý Peter s trojmesačnou výpovednou lehotou.  

 

 Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 10/2018 

Uznesenie č. 555/2018. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 11/2018 

Uznesenie č. 556/2018. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala,      

Zs. Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 
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 Poľnohospodárska komisia 

T. Hamran informoval o hlavných bodoch zasadnutia komisie 

Hlavnými bodmi boli žiadosti na prenájom a odpredaj pozemkov 

Obdržali sme päť rovnaké žiadosti na prenájom viníc od Szabó Ladislav, mal., Szabó Ladislav, st., 

Bohuš Sáha a Viliam Szórád, ktoré by sa mohli odsúhlasiť naraz 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 12 – 17/2018 

Uznesenie č. 557 –  562 /2018. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

 Arpád Nyul, Zichyho 14,  Sv. Peter- Žiadosť o odpredaj pozemkov 

Menovaný  vo svojej žiadosti žiada o odkúpenie pozemkov v extraviláne obce. Pozemky sa 

nachádzajú:- parc. reg. C č. 7312 vinica vo výmere 1 689 m2  

-parc. reg. C č. 7313  vinica vo výmere 1 367 m2  

- parc. reg. C č. 7314  vinica vo výmere 2 508 m2  

Poľnohospodárska komisia odporúča OZ schváliť  zámer na prevod vlastníctva nehnuteľnosti 

priamym predajom. Cena bude stanovená na základe znaleckého posudku. 

 

 Arpád Nyul, Zichyho 14,  Sv. Peter- Žiadosť o odpredaj pozemku 

Menovaný  vo svojej žiadosti žiada o odkúpenie pozemku v extraviláne obce. Pozemok sa 

nachádza:- parc. reg. C č. 7340  vinica vo výmere 518 m2 . 

Poľnohospodárska komisia odporúča OZ schváliť  zámer na prevod vlastníctva nehnuteľnosti 

priamym predajom. Cena bude stanovená na základe znaleckého posudku. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 18 – 19/2018 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 2 Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács – mimo miestnosti 

Návrh neprešiel! 

 

T. Hamran - členovia komisie   sa zaoberali  s problematikou vysporiadania podielového vlastníctva 

pozemkov. Po ukončení  pozemkových úprav viacerým občanom je potrebné vysporiadať podielové 

spoluvlastníctvo s obcou.  Na usporiadanie vlastníckych vzťahov nehnuteľností   Obec Svätý Peter 

poslala  občanom list vo forme ponuky usporiadania vlastníckych vzťahov, v zmysle ktorého   

občania môžu  odkúpiť alebo prenajať užívané pozemky. Na základe  tejto  ponuky nasledovní 

občania prejavili záujem o vysporiadanie vlastníckych vzťahov: 
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Teplická Terézia, Hlavná 68, Sv. Peter 

Major Zoltánné, Pionierska 16, Sv. Peter 

Juraj Vígh, Mierová 347, Sv. Peter . 

Komisia doporučuje schválenie zámeru  na prenájom  nehnuteľností nasledovne: 

 

Ing. T. Gyyarmati – máme žiadosť od menovaných?, nemáme, tak prečo o tom chceme hlasovať? 

Ing. T. Horváthová – všetci hore menovaný boli písomne vyzvaný 

Ing. T. Gyarmati – počkajme, kým podajú žiadosť a potom môžeme o tejto veci hlasovať 

T. Hamran – medzičasom sa slovne vyjadrili, že si tieto podiely chcú vysporiadať 

Ing. T. Gyarmati – píšete, že sú dlhodobými užívateľmi, tak iste majú nájomnú zmluvu 

 

Ing. T. Horváthová – navrhované uznesenia č. 20-22/2018 

Uznesenie č. 563-565/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, , Zs. 

Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati 

 

Zs. Hajabács- treba vysporiadať podielové vlastníctva  aj s ostatnými užívateľmi pozemkov 

Ing. J. Jobbágy – postupne je každý vyzvaný, pracujeme na tom 

 

 

T. Hamran - komisia ďalej navrhuje, aby stromy  ktoré prečnievajú  cez cestu  smerom na Csapás 

a smerom na Konkoly, boli opílené, aby nezabránili prechodu poľnohospodárskych strojov. 

Ing. J. Zakar – súhlasím s návrhom komisie, otázkou je čo bude s drevom? 

Ing. J. Jobbágy – kto vyčistí tieto problémové cesty? Bolo by potrebné takúto zákazku dať nejakej 

firme, pretože obecný úrad to nevie urobiť. 

Ing. T. Gyarmati – prečo to treba dať firme, keď aj pri výrube gaštanov pri KD to vedel vyriešiť 

obecný úrad? 

Ing. J. Jobbágy – navrhujem, aby sa zostavila komisia na čele s p. poslancom Ing. Gyarmati s aspoň 

2 ďalšími členmi, aby komisia určila osobu alebo firmu, ktorá zabezpečí pílenie stromov na hore 

menovanom úseku 

K. Bršťák – ja by som navrhoval, že kto bude tento úsek čistiť, nech mu drevo zostane, tým bude 

zaplatený 

T. Hamran – v obci sa takýmto zaoberá R. Jančár, a súhlasím s návrhom K. Bršťáka 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam návrh na schválenie, nasledovne: 

OZ súhlasí, aby bola oslovená osoba, ktorá na vlastné náklady vyčistila cestu na ,,Csapás – 

Konkoly“, odstránila a odviezla stromy a konáre 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács,  

Proti: 0  
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Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati  

 

 Komisia kultúry a športu – predseda komisie J. Badala informoval prítomných o zasadnutí 

komisie  

Konalo sa jedno spoločné stretnutie, na ktorom bol prítomný tréner futbalistov I. Gyurenka, ktorý 

predniesol svoju víziu o dobrom a fungujúcom futbalovom klube 

Ak máme záujem, aby dobre fungoval futbalový klub, z toho dôvodu OŠK žiada obecné 

zastupiteľstvo a finančnú komisiu, aby sa zapracovala do rozpočtu na druhý polrok OŠK mesačne 

5500€ od júla 2018 do konca roka 2018 

Ing. J. Jobbágy –poprosím každého poslanca, aby sa vyjadril 

Zs. Hajabács – toľko by som chcel dodať, že aby sa na tých 5500€ nepozeral nikto tak, že sa 

z týchto niekto chce zbohatnúť, jednoducho toľko peňazí potrebuje šport, aby mohli fungovať na tej 

úrovni ako sú teraz 

Týmto by som chcel poprosiť každého poslanca, aby sme to nenechali stratiť.  

Ja požiadavku OŠK budem podporovať. 

A.Bocska – ja viem len súhlasiť s p. poslancom ZS. Hajabácsom 

Máme približne 70- 80  svätopeterských futbalistov, od prípravky počnúc až po A mužstvo. 

V tom prípade ak sa tieto financie odsúhlasia, tak ako to bolo spomínané v tej vízii, bude sa voliť 

nové vedenie 

K. Bršťák – prejednávalo sa to aj na zasadnutí finančnej komisie 

Ja som poprosil účtovníčku obecného úradu Ing. Nemcsicsovú, aby zistila či sa z rozpočtu dajú 

uvoľniť žiadané financie 

Ja osobne som ochotný hlasovať za žiadosť OŠK len v tom prípade ak sa nájdu na to financie 

z rozpočtu obce. Podľa informácií, ktoré som dostal taká veľká finančná čiastka sa nenájde 

v rozpočte obce. Vedenie obce by malo dať návrh koľko peňazí by sa našlo v rozpočte pre OŠK. 

A.Bálintová – dajme futbalistom šancu, aby mohli dokázať, svoju víziu premienutú trénerom 

Gyurenkom 

Navrhujem 5 000€/ mesačne. 

J. Badala – ja som sa už vyjadril, súhlasím 

T. Hamran – tiež súhlasím 

Ing. J. Zakar – ja som nevidel žiadne premietanie, ostatní si vedeli vypočuť víziu trénera, pre mňa je 

tento čas krátky, aby som vedel o tejto veci rozhodnúť 

Ing. T. Gyarmati – aké sú možnosti v rozpočte obce? Ja by som bol zvedavý aj na názor starostu 

obce. 

Ing. J. Nemcsicsová – ja v rozpočte neviem nájsť peniaze, pretože neviem čo sa bude realizovať 

a čo sa nebude realizovať 

V rozpočte obce nevidím voľné peniaze. Máme naplánovaný projekt na protipovodňovú ochranu, 

alebo napríklad môžeme prepustiť zamestnancov, alebo môžeme prestať vyvážať smeti, ja nevidím 

rezervu v rozpočte obce. 

Ing. J. Jobbágy – rozpočet obce musí byť vyrovnaný, tie financie, ktoré by chcel OŠK musíme nájsť 

v rozpočte 

Neplánujeme robiť v areály školy dielne, z toho dôvodu, že nám neschválili dotáciu. 

Ing. D. Ďuriš – teraz je rozpočet obce dosť napnutý 

Ing. J. Nemcsicsová – v rozpočte je naplánovaných na polytechnické učebne spolufinancovanie 

4 680€, maľovka a drobné opravy budovy polytechnickej dielne 5 000€ 

K. Bršťák -  na budúci rok by sa mohol presunúť nákup zariadenia do školskej jedálne 

Ing. J. Nemcsicsová – je to 9 840€ 

Ing. T. Horváthová – bude to potrebné prekonzultovať s vedúcou ŠJ, čo je nutné pre ňu nakúpiť 
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Ing. J. Nemcsicsová – treba počítať aj s výdavkami z rozpočtu obce navyše čo nepokryje dotácia 

napríklad  pri výstavbe hasičskej zbrojnice, tribúny  

Ing. T. Gyarmati – na zasadnutie finančnej komisie odovzdal hlavný kontrolór obce správu 

o prekontrolovaní predložených dokladov OŠK? 

A.Bálintová – áno dostali sme to na zasadnutie komisie, ja osobne si myslím, že ten rozpis nebol 

tak vypracovaný a spísaný ako by som si to predstavovala ja, pretože neboli k rozpisu priložené 

doklady 

Tréner Gyurenka sľúbil, že ak sa im schváli príspevok, tak od júla to bude vedené a rozpísané, tak 

ako to má byť 

J. Badala – všetko má OŠK vydokladované 

Ing. T. Gyarmati – na spoločnom stretnutí kde bola premietnutá budúca vízia pre futbalistov, bolo 

spomínané, že sa zvolí nové vedenie, ktoré bude viesť športový klub, tak ako to má byť 

Podľa mojich informácií sa takto ešte nestalo. Podrobne som si prezrel prezentáciu, kde bol rozpis 

na 60 000€ z rozpočtu obce a ďalších 15 000€ od sponzorov. 

Nikde v prezentácii som nevidel zoznam aspoň troch  stálych sponzorov, ktorý by vedeli zaručiť 

takú finančnú čiastku pre OŠK. 

Povedzme, že sa táto finančná čiastka odsúhlasí a tak to bude aj na budúci rok, kde máme my tú 

garanciu, že futbalový klub bude lepšie fungovať ako doteraz? 

Podľa môjho názoru by sa v prvom rade malo zvoliť nové vedenie spolu so zoznamom stálych 

sponzorov. 

Ja osobne podporujem šport a navrhujem, aby sa na ďalšom zasadnutí OZ schválilo mesačné 

vyplácanie vo výške 5 500€, s tým, že do tej doby prebehne voľba nového vedenia. 

A.Bocska- s voľbou nového vedenia sme chceli počkať do tej doby, kým budeme vedieť ako 

rozhodlo OZ 

Ing. T. Gyarmati – sľúbilo sa, že do zasadnutia OZ prebehne voľba nového vedenia, nestalo sa tak, 

navrhujem to presunúť na ďalšie OZ s doplnením sponzorov 

T. Hamran – sponzor sme mali aj doteraz, nie sú to veľký sponzori ale viac malých, tak sa to robilo 

aj dodnes 

Ing. T. Gyarmati – sponzor musí byť podľa môjho názoru vo vedení 

Ing. T.  Horváthová- prečítala navrhované uznesenie OZ/ schvaľuje príspevok na činnosť OŠK 

Svätý Peter, Hlavná 2, 946 57 Svätý Peter vo výške 5 500€/ mesačne na dobu 3 mesiacov, pod 

podmienkou: 

- každý poslanec obdrží vyúčtovanie za rok 2017a I. polrok 2018 a od júla 2018 mesačné 

vyúčtovanie 

- musí prebehnúť členská schôdza s voľbou nového vedenia 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za návrh 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

 Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku– K. Bršťák predseda komisie informoval 

prítomných o zasadnutí komisie 

Komisia prejednávala Záverečný účet obce za rok 2017 

- Stav RF k 31.12.2017: 192 991,16€ 

- Rezervný fond k 31.12.2017 : 244 815, 99€ 
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- Výsledok hospodárenia obce:   267 300,16€ 

- Predpokladaný stav RF v r.2017:437 807,15€ (počiatočný stav)    

Komisia berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2017.          

Komisia doporučuje OZ  schváliť záverečný účet obce Svätý Peter a celoročné hospodárenie obce 

za rok 2017 bez výhrad. 

 

Rozpočet obce k 31.03.2018:  

Celkové príjmy:         1 067 966,61€ 

Celkové výdavky:            1 042 305,35€ 

Prebytok:    25 661,26€,  čo zodpovedá prírastku finančných prostriedkov 

Stav finančných prostriedkov: 648 822,96€ 

 
Komisia súhlasí, aby sa podrobné plnenie a čerpanie rozpočtu za 1.štvrťrok 2018 prejednal spolu 

s výsledkami za I. polrok 2018. 

Zároveň sa predloží aj návrh na zmeny rozpočtu obce. 

 

K. Bršťák – ďalej komisia nedoporučuje OZ vyčleniť  z rozpočtu obce na zabezpečenie VO sumu 

500€, ale doporučuje, aby verejné obstarávanie zabezpečila preškolená referentka OcÚ p. 

Szabolcsová. 

Komisia bola informovaná o tom, že boli podané námietky na Okresnú prokuratúru Komárno, na 

Protokol o vykonaní previerky stavu zákonnosti v postupe a rozhodovaní obce Svätý Peter 

v konaniach podľa o sociálnych službách. 

Ing. T. Gyarmati – komisia bola informovaná o podaní námietky na Okresnú prokuratúru Komárno, 

čo je to presne? 

Ing. T. Horváthová – okresná prokuratúra vyžiadala od obecného úradu spisy za rok 2017 

o poskytovaní soc. služieb  

P. starosta bol prevziať protokol o vykonaní previerky stavu zákonnosti v postupe a rozhodovaní 

obce Svätý Peter a obecný úrad na to podal námietky 

Môžem ich nascanovať a poslať, ale odpoveď na podané námietky sme ešte neobdržali. 

Ing. T. Gyarmati - budem to žiadať v interpeláciách. 

Zs. Hajabács- ja by som mal jednu poznámku, že komisia nedoporučuje schváliť na zabezpečenie 

VO sumu 500€, ale doporučuje, aby to zabezpečila preškolená referentka OcÚ p. Szabolcsová 

Ona už spomínala, že nad istou sumou VO nebude robiť, môžeme ju nútiť, aby to robila? 

Ing. J. Nemcsicsová - teraz už nie je potrebná odborná spôsobilosť na vykonávanie VO 

 

Ing. T. Gyarmati – komisia súhlasila, aby sa podrobné plnenie a čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 

2018 prejednal spolu s výsledkami za I. polrok 2018 

K. Bršťák- áno, pretože nás poprosila p. účtovníčka, že sa plnenie a čerpanie rozpočtu vykáže spolu 

s I. polrokom 2018 

Ing. T. Gyarmati – I. polrok už prešiel a nemáme čerpanie rozpočtu obce 

Keď je I. štvrťrok hotový, tak si ho žiadam zaslať a taktiež aj výsledok za I. polrok. 

K. Bršťák – sám vieš p. poslanec akou rekonštrukciou prebehol úrad, ešte stále nie sú usporiadaný 

úplne, toto každý z nás na komisii pochopil, že bude nejaké meškanie 

Ing. J. Nemcsicsová – s výsledkami za I. štvrťrok 2018 ste boli teraz informovaný, podrobné 

spracovanie na aké ste zvyknutý, nemám, pretože sa to jednoducho nestihlo 

Aj teraz skoro každý deň máme takú situáciu, že nám vypadne internet a bez toho nevieme 

pracovať. Teraz končí I. polrok musím to spracovať najskôr pre Ministerstvo financií a potom to 

môžem spracovať pre vás. Predpokladám, že začiatkom augusta by ste to mohli dostať. 
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10. Komunitný plán sociálnych služieb obce Svätý Peter na obdobie 2018-2023 

 

Ing. T. Horváthová - návrh komunitného plánu sociálnych služieb obce Svätý Peter na roky 2018- 

2023 ste obdržali, návrh bol vyvesený a prejednala to aj sociálna komisia, ktorá k návrhu nemala 

žiadne pripomienky 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenia č. 26/2018 

Uznesenie č. 568/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Svätý 

Peter za rok 2017 

 

Ing. D. Ďuriš- poinformoval poslancov o stanovisku hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu 

obce Svätý Peter za rok 2017, ktorý tvorí prílohu zápisnice č. 3 

Ing. T. Gyarmati – jedna vec mi chýba v stanovisku hl. kontrolóra, a to, zásady rozpočtového 

hospodárenia obce, žiadam o zaslanie tohto materiálu, neviem o tom, že by sme odsúhlasili takéto 

zásady 

Ing. D. Ďuriš- zásady rozpočtového hospodárenia obce je taká istá dokumentácia ako zásady 

hospodárenia s majetkom obce, na základe ktorého sa zostavuje rozpočet obce 

Ing. T. Gyarmati  - prosím poslať tento materiál 

Ďalej by som poznamenal, že najväčšia položka príjmov obce tvoria príjem z daní. 

Celkový výber daní na celoslovenskej úrovni sa zlepšil o  7% a v obci to predstavuje len  3%. 

Možno to chápať, tak, že svätopeterčania menej prispievajú do štátneho rozpočtu z čoho my 

dostávame financie späť. A to je problémové, pretože sme pod slovenským priemerom, to znamená, 

že sme ako keby chudobná dedina, v budúcnosti by sme mali aj o tomto premýšľať. 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenia č. 4/2018 

Uznesenie č. 569/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar,  

Proti: 0  
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Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

12. Záverečný účet obce Svätý Peter za rok 2017 

 

Ing. J. Jobbágy – každý obdržal materiál záverečného účtu obce Svätý Peter za rok 2017, otváram 

k tomuto bodu diskusiu 

Ing. T. Gyarmati- mal zopár otázok k záverečnému účtu obce Svätý Peter, na ktoré mu zodpovedala 

účtovníčka obecného úradu Ing. Nemcsicsová 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenia č. 5/2018 

Uznesenie č. 570/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

13.  Interpelácie 

 

Ing. T. Gyarmati –  

- Žiadam si vyčísliť koľko eur stál výrub stromov pri kultúrnom dome a koľko m3 dreva z toho 

vzniklo. 

- Žiadam zaslať zásady rozpočtového hospodárenia obce. 

- Žiadam  o zaslanie celého spisu prokurátorskej kontroly. 

Ďalej mal by som otázkou čo je s vyrubovaním daní? Ja som ešte v tomto roku nedostal žiadne 

rozhodnutie o zaplatení dane. A dane za nehnuteľnosti? 

Ing. T. Horváthová – rozhodnutia za komunálny odpad sú už vonku, za to už občania platia 

Na daniach  z nehnuteľností sa pracuje, referentka pracuje v novom programe, je to zdĺhavý proces. 

 

T. Hamran – na Hurbanovskej ul. pri potoku ,,Džindža“ sú kamene tak veľmi zmyté, že sa dá vidieť 

plynové potrubie, treba to nahlásiť SPP, a.s. 

J. Badala- ja by som mal tiež jednu poznámku, že smerom od Hurbanovskej ul. pri križovatke s –

Hlavnou je zlá viditeľnosť nakoľko je tam kopa zeminy nanosená 

Ing. J. Jobbágy – tá zemina sa musí vysušiť, zatiaľ s tým nevieme čo urobiť 

Ing. J. Zakar – detské ihrisko na Malej ul. je vo veľmi zlom stave 

Ing. J. Jobbágy – dnes som tam poslal zamestnanca, aby začal s opravou 
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14. Aktuálne otázky a diskusia 

 

Zs. Hajabács – je potrebné niečo vymyslieť ohľadne separovaného odpadu, buď kontajnery zobrať 

na zberný dvor a fľaše zbierať vo vreciach, alebo niečo vymyslieť, pretože okolo kontajnerov to 

vyzerá katastrofálne, a nehovoriac o tom, že odvoz odpadu musí obec zaplatiť z rozpočtu obce 

Ing. J. Jobbágy –kontajnery sú sledované,  

K. Bršťák – v mene hasičov by som toľko chcel povedať, že všetci musia mať lekárske potvrdenie, 

a aby sa vybavilo každému dobrovoľnému hasičovi aj poistenie 

Ing. J. Jobbágy – máme málo dobrovoľných hasičov, poprosím vás ak máte známych, pošlite ich, 

každý piatok o 16:00 hod. sú tréningy 

 

Každý obdržal návrh zásad odmeňovania poslancov, kto má k tomu návrhu otázku? 

Ing. T. Gyarmati – kto prekladá tento návrh? 

Ing. J. Jobbágy – návrh dal obecný úrad 

Ing. T. Horváthová – zmena je len v odmeňovaní za vykonaní sobáš 

Prečítala návrh : OZ/ schvaľuje navrhnuté zásady odmeňovania  - doplnené v článku 5/ odmena 

sobášiaceho 

Uznesenie č. 571/2018 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

15. Návrhy uznesení 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenia č. 23/2018 

Uznesenie č. 572/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenia č. 24/2018 

Uznesenie č. 573/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 
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Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. T. Gyarmati, Ing. J. Zakar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenia č. 25/2018 

Uznesenie č. 574/2018. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. T. Gyarmati, Ing. J. Zakar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

16. Záver 

 

Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a ukončil 36. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

 

 

 

Ing. Jozef Jobbágy           Ing. Terézia Horváthová 

     starosta obce            prednostka úradu 
 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Terézia Horváthová 

Vo Svätom Petre, dňa 06.07.2018 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati  ....................................................... 

 Attila Bocska    ........................................................ 
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Uznesenia z 36. zasadnutia OZ,  

konaného dňa 28.06.2018 

 

Uznesenie č. 549/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení  35. zasadnutia OZ 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 550/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

riešenie interpelácie poslancov z 35. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 1 Ing. T. Gyarmati 

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 551/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

správu o výsledku kontroly hlavného kontrolóra obce pokladničných operácií, dokumentácie 

pokladničných operácií, pokladničného zostatku Obecného úradu Svätý Peter 

B/ schvaľuje 

pozmenený návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  
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Uznesenie č. 552/2018  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

     aby menovaní: 

1. Erika Hanková, ul. Roľníckej školy 873/51, Komárno                                    

2. Norbert Jóba, č. 15, Virt                                                                                     

3. Anita Nagyová, Školská 256/15, Svätý Peter                                                    

4. Erika Dufeková, Nový Perješ 208/29, Marcelová – Krátke Kesy 

5. Ján Németh, Dulovce                                                                                         

6. Lívia Hegedüsová, Školská 53, Svätý Peter                                                        
boli  vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných bytov do konca r. 2018 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 553/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby menovaní: 

1. Gergely Sipos, Bátorové Kosihy č. 989 a Klaudia Sipos, Športová ul. č. 392, Chotín 

 

boli vedení v evidencii žiadostí o odkúpenie stavebného pozemku za účelom výstavby rodinného 

domu 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 554/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti, ktorá je vo vlastníctve obce za účelom vyrovnania hraníc 

pozemkov pre žiadateľa Imrich Oláh, Sitnianska 36, Nové Zámky 

B/ doporučuje 

počkať s odpredajom nehnuteľnosti pre žiadateľa až po ukončení územného plánu obce, z dôvodu, 

že obec plánuje v tej časti vymerať stavebné  pozemky 
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Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

T. Gyarmati, Zs. Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 555/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy od menovaného: 

1. Imrich Kováč, Severná 42D, 946 57 Svätý Peter, výpoveď podaná 24.04.2018 na  

    byt na ul. Severná 42D, Svätý Peter s trojmesačnou výpovednou lehotou.  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

Uznesenie č. 556/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

pridelenie obecného nájomného 2 izbového bytu na ul . Severná 42D, Svätý Peter pre Mariána 

Sárköziho, Severná 40C, 946 57 Svätý Peter 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

 

Uznesenie č. 557/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 
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 k. ú. Svätý Peter, LV 4956  , parc. reg. ,,C“  č.  6601 vo výmere 985 m2 , druh pozemku vinica, 

za 0,015€/ m2  na dobu 10 rokov, vlastník je obec Svätý Peter k 1/1  pre žiadateľa Ladislav 

Szabó, ml., Hlavná 22/A,  946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

Uznesenie č. 558/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4956  , parc. reg. ,,C“  č.  6586 vo výmere 982 m2 , druh pozemku vinica, 

za 0,015€/ m2  na dobu 10 rokov, vlastník je obec Svätý Peter k 1/1  pre žiadateľa Ladislav 

Szabó, ml., Hlavná 22/A,  946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 
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Uznesenie č. 559/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4281  , parc. reg. ,,C“  č.  6503 vo výmere 531,5 m2 , druh pozemku 

vinica, za 0,015€/ m2  na dobu 10 rokov, vlastník je obec Svätý Peter k 1/1  pre žiadateľa Bohuš 

Sáha, Nová 7, 946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

 

Uznesenie č. 560/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4298, parc. reg. ,,C“  č. 7076 vo výmere 192 m2 druh pozemku ostatná 

plocha, obec Svätý Peter je podielovým vlastníkom v podiele 110/192m2 , za 0,05€/ m2, na dobu 

10 rokov,  pre žiadateľa Ladislav Szabó, st., Podzáhradná 11, 946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

 

Uznesenie č. 561/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4956  , parc. reg. ,,C“  č.  6502 vo výmere 1 056 m2 , druh pozemku 

vinica, za 0,015€/ m2  na dobu 10 rokov, vlastník je obec Svätý Peter k 1/1  pre žiadateľa 

Viliam Szórád, Školská 16/A, 946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

 

Uznesenie č. 562/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4270, parc. reg. ,,C“  č. 6575 vo výmere 1 789 m2 druh pozemku vinica, 

obec Svätý Peter je podielovým vlastníkom v podiele 508/1 789m2 , za 0,015€/ m2, na dobu 10 

rokov, pre žiadateľa Viliam Szórád, Školská 16/A, 946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 
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C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

Uznesenie č. 563/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 k. ú. Svätý Peter, LV 5428, parc. reg. ,,C“  č. 7304 vo výmere 2 144 m2 druh pozemku vinica, 

obec Svätý Peter je podielovým vlastníkom v podiele 744/ 2 144m2 , za 0,015€/ m2, na dobu 10 

rokov, pre žiadateľa Teplická Terézia, Hlavná 68, 946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati  

 

Uznesenie č. 564/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4327, parc. reg. ,,C“  č. 6551 vo výmere 1 408 m2 druh pozemku vinica, 

obec Svätý Peter je podielovým vlastníkom v podiele 715/ 1 408m2 , za 0,015€/ m2, na dobu 10 

rokov, pre žiadateľa Major Zoltánné, Pionierska 16 946 57 Svätý Peter 
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B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati  

 

Uznesenie č. 565/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4366, parc. reg. ,,C“  č. 7426 vo výmere 1 506 m2 druh pozemku 

vinica,obec Svätý Peter je podielovým vlastníkom v podiele 236/ 1 506m2 , za 0,015€/ m2, na 

dobu 10 rokov, pre žiadateľa Vígh Juraj, Mierová 34, 946 57 Svätý Peter 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati  
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Uznesenie č. 566/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

aby bola oslovená osoba, ktorá na vlastné náklady vyčistí cestu na ,,Csapás – Konkoly“, odstránila 

a odviezla stromy a konáre 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar, 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán, 

Nehlasovali: 1 Ing. T. Gyarmati  

 

Uznesenie č. 567/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

príspevok na činnosť OŠK Svätý Peter, Hlavná 2, 946 57 Svätý Peter vo výške 5 500€/ mesačne na 

dobu 3 mesiacov, pod podmienkou: 

- každý poslanec obdrží vyúčtovanie za rok 2017a I. polrok 2018 a od júla 2018 mesačné 

vyúčtovanie 

- musí prebehnúť členská schôdza s voľbou nového vedenia 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 568/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/schvaľuje 

Komunitný plán sociálnych služieb obce Svätý Peter na obdobie 2018-2023 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  
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Uznesenie č. 569/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Svätý Peter za rok 2017 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 570/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje 

celoročné hospodárenie obce za rok 2017 bez výhrad 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 571/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje 

navrhnuté zásady odmeňovania  - doplnené v článku 5/ odmena sobášiaceho 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. J. Zakar,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 572/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje 

prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  

identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4956  , parc. reg. ,,C“  č.  6549 vo výmere 486 m2 , druh pozemku 

vinica, za 0,015€/ m2  na dobu 10 rokov, vlastník je obec Svätý Peter k 1/1  pre žiadateľa 

Benjamín Jóba, Pionierska 22,  Svätý Peter 
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B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. J. Zakar 

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 573/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

v súlade s ustanoveniami §9a, ods.8, písmeno e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre József Horváth, Nová 1,  Svätý Peter 

Jedná sa o nasledovnú nehnuteľnosť: 

 

 k. ú. Svätý Peter, LV 4268, parc. reg. ,,C“  č. 6261 vo výmere 59 m2 druh pozemku ostatná 

plocha, obec Svätý Peter je podielovým vlastníkom v podiele 59/297m2 , za 5€/ m2 

 

Poplatky súvisiace s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je dlhodobým 

užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. T. Gyarmati, Ing. J. Zakar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  
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Uznesenie č. 574/2018 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/schvaľuje 
v súlade s ustanoveniami §9a, ods.8, písmeno e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov odpredaj nehnuteľností v k. ú. Svätý Peter preReformovanú kresťanskú cirkev na 

Slovensku - Cirkevný zbor Svätý Peter, Malá 29, Svätý Peter 
Jedná sa o nasledovné nehnuteľnosti: 

 

prevod nehnuteľného majetku obce Svätý Peter zámenou z dôvodu osobitného zreteľa a to:: 

zámenu nehnuteľností: 

 k. ú. Svätý Peter, LV 408, parc. reg. „C“ č. 806-1/2 záhrada, vo výmere 194 m2 

 k. ú. Svätý Peter, LV 1246, parc. reg. „C“ č. 707/2 zastavané plochy, vo výmere 38 m2, čo 

činí spolu 232m2, Reformovaná kresťanská cirkev na Slovensku - Cirkevný zbor Svätý Peter 

je  vlastníkom nehnuteľností v podiele 1/1,  za cenu 5€/ m2( 232m2 x 5€ = 1 160€) 

za nehnuteľnosti: 

 k. ú. Svätý Peter, LV 2956, časť pozemku z parcely reg. „C“ č. 595/3 zastavané plochy vo 

výmere 83 m2  

 k. ú. Svätý Peter, LV 2956, časť pozemku z parcely reg. „C“ č. 595/4 zastavané plochy 

vo výmere 69 m2 

 k. ú. Svätý Peter, LV 2956, časť pozemku z parcely reg. „C“ č. 595/4 zastavané plochy 

vo výmere 120 m2, čo činí spolu 272m2, vytvoreného na základe geometrického plánu č. 

2/2018 zo dňa 16.01.2018, obec Svätý Peter, je  vlastníkom nehnuteľností v podiele 1/1,  za 

cenu 5€/ m2( 272m2 x 5€ = 1 360€),  

 

 rozdiel 40m2 , za doplatok 5€/m2 (40m2 x 5 =200€) pre Reformovanú kresťanskú cirkev na 

Slovensku - Cirkevný zbor Svätý Peter, Malá 29, Svätý Peter 

 

Poplatky súvisiace s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci. 

 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadatelia nehnuteľného majetku sú dlhodobými 

užívateľmi predmetnej nehnuteľnosti. 

C/ vyhlasuje  

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 

138/1991 Zb. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Zs. 

Hajabács, Ing. T. Gyarmati, Ing. J. Zakar 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  
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Ing. Terézia Horváthová 

                  prednostka úradu 
 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Terézia Horváthová 

Vo Svätom Petre, dňa 04.07.2018 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Tihamér Gyarmati    ........................................................ 

 Attila Bocska      ........................................................ 

 

 

 

 


